



Flagstick Signs Construction Management Deal in Tianjin, China Under Our New Platinum Program

Ground has been broken at Tianjin Pearl Beach International Country Club! This existing facility, located in the Sino-Singapore Tianjin Eco-City, will undergo a complete redesign by the firm of Tripp Davis & Associates. Flagstick's expanded team of construction management experts will be involved from start to finish to ensure the final product is a world-class golf facility. [Learn more in the article below.](#)

HEADLINE SCOOPS

Flagstick Honored to Work Once Again With Keppel Land (Developer of Spring City Golf & Lake Resort) in Tianjin

The ground-breaking ceremony for Tianjin Pearl Beach International Country Club's much-anticipated remodel took place on November 4th in Tianjin, China. In attendance were key members of the firms involved: Keppel Land (owner and developer); Tripp Davis & Associates (golf course architect); Guangdong Machinery (contractor); Gleeds (QS supervision company); and Flagstick. At 10:18 in the morning, firecrackers were ignited and a fleet of two excavators and six bulldozers lowered their blades in ceremonial fashion.

Flagstick is very excited to work again with Keppel Land, a major Singaporean development firm whose projects are well-known in the golf industry; their award-winning resorts include Ria Bintan in Indonesia, and Spring City Golf & Lake Resort in Kunming, where we last collaborated.

We also look forward to our first project

with the highly-acclaimed design firm of Tripp Davis & Associates. Tripp Davis is well-known for his designs in North America, where he has been hailed for his strategic design work and his hands-on approach to renovation. We look forward to working with his team on this interesting and challenging piece of land, where we are confident an exceptional golf course will soon lie.

This is a momentous signing for Flagstick, because it marks our second Platinum program in effect since we released this comprehensive service package last month. Our expanded team of on-site experts and specialists will include shapers, feature foremen, an irrigation manager, and, of course, our regular project management crew. Additionally, our sister company, National Trading Ltd., will supply all of the irrigation materials for the new layout. Stay tuned for more updates on Tianjin Pearl Beach!



Top: Flagstick's president, Martin Moore, greeting members of the TPB team
 Bottom: Excavators ripping up the old to make way for the new

Martin Moore Shares Insights on Construction Management at the Asia Golf Show in Guangzhou, China



Panelists Martin Moore (left), Justin Apel (center), and Rhett Evans (right)

Flagstick took part in the first panel discussion of last month's Asia Golf Show. The panel, titled "Launch it Right," featured leaders in golf course construction and maintenance. Flagstick's president, Martin Moore, spoke about the importance of selecting an experienced project team and the proper consultants, and the value of pre-construction planning. Justin Apel, Executive Director of the

Golf Course Builders Association of America, focused on proper material selection and usage of reputable suppliers and vendors. Rhett Evans, CEO of the Golf Course Superintendents Association of America, spoke about a range of agronomic issues. Moderated by Arthur Yeo, former GM of Spring City, the panel also stressed the need for environmentally friendly practices.

CONSTRUCTION UPDATE

Another Schmidt-Curley – Flagstick Collaboration Nears Completion on Hainan Island

In China's Hainan Province, about 50 km south of the provincial capital of Haikou, Flagstick's team is hard at work on the reconstruction of Nanlihu International Golf Club. The impressive list of firms involved with this Schmidt-Curley redesign include Huatian Real Estate (residential developer);



Taijian Tourism (golf developer); Golfound (contractor); PACE (water features designer); and Flagstick.

With twelve of its holes wrapping around Nanli Lake and other man-made lakes, this course is shaping up to be one of Hainan Island's premier golf destinations.

Flagstick's team has been in place since work started in March 2010, overseeing everything from major earthworks to shaping to tree planting. Our on-site team of Tim Zirkle (project manager) and Vicky Shi (project coordinator) work closely with the owner on a daily basis to ensure the unsurpassed quality we expect from all of our projects.

The golf course is now more than 80% complete, and even with recent typhoons and tropical depressions, construction continues unabated, with an expected completion date of late 2011.



Top: Feature shaper, Dale Menning, working on the 12th green
 Below: Irrigation system installed and in use, with grassing underway
 Far left: Flagstick's Tim Zirkle and Vicky Shi after a long day onsite

EVENTS AND TOURNAMENTS

Flagstick Sponsors the Best Golf Course in Vietnam 2010-2011 Awards Tournament and Gala

This year's Best Golf Course in Vietnam awards tournament and gala was held on October 22nd at the Montgomerie Links golf course in Danang, Vietnam. Flagstick was a proud sponsor of this event, which was attended by over 150 people from golf associations, courses and other organizations from around the country.

The winning golf course was the event's host venue, Montgomerie Links, a spectacular layout designed by Colin Montgomerie. The facility

features a links-style course, a comprehensive practice facility and a PGA golf academy.

Adding to the festivities, Flagstick contributed four tickets to the Omega Mission Hills World Cup, to be held later this month at Mission Hills Haikou's Black Stone Course, whose construction was managed by Flagstick. Four lucky winners of the raffle will soon be watching the world's best players duke it out on one of our most prestigious projects.

Flagstick thanks the Vietnam Golf

Association and Vietnam Golf Magazine for the invitation to be part of this special event.



World Cup to be Held at Flagstick-Managed Mission Hills Haikou

From November 24th-27th, two-man national teams of the world's best golfers will tee it up on the Black Stone Course at

Mission Hills Haikou for a chance to win the Omega Mission Hills World Cup. Flagstick is proud to have managed the construction

of this award-winning golf course, and we hope you enjoy watching the action from Hainan Island, China.

Flagstick is the world's leader in golf course construction management. With offices in North America and Asia, and experience managing golf developments in over a dozen countries, Flagstick transforms the visions of golf course architects and developers into reality. In recent years, Flagstick has managed the construction of five of Asia's top ten resort golf courses, and our projects have won numerous other accolades. *Flagstick is a proud member of the Golf Course Builders Association of America.

Learn more about Flagstick's work and services at: www.flagstickgccm.com or contact us at: info@flagstickgccm.com



天津龙海高尔夫球场重建项目开工典礼



在中国天津签订了白金建造管理服务协议

天津龙海国际乡村俱乐部项目动工了！这个现有的球场坐落于中-新天津生态城，将由 Tripp Davis 设计公司进行完全的再设计。Flagstick 建造管理的整个专业团队都将自始至终参与此项目以确保最终的提交成果是世界顶级的高尔夫球场。阅读以下文章了解更多！。

头条

Flagstick 很荣幸与吉宝置业（春城高尔夫球场&湖度假村开发商）在天津项目上再次合作

备受期待的天津龙海国际乡村俱乐部改造工程的开工仪式于11月4日在中国天津举行。参加开工仪式的主要有项目涉及到的各方首要人员：吉宝置业（业主兼开发商）；Tripp Davis设计公司（高尔夫球场设计师）；广东机施（承包商）；格利兹（质量监督公司）和Flagstick。在早上 10:18 分的时候，仪式上燃放烟火，同时一队由两2台挖掘机和6台推土机组成的机械队伍象征性地放下了它们的斗和铲。

Flagstick 为能与吉宝置业再次合作感到兴奋与高兴，吉宝置业是新加坡著名的开发公司，他们的项目在高尔夫行业内备受瞩目。他们赢得嘉奖的度假村包括在印度尼西亚的 Ria Bintan 度假村，还有我们上次合作过的位于昆明的春城高尔夫&湖度假村。

我们同样期待与备受高度赞扬的设计公司 Tripp Davis 设计公司的首次合作。Tripp Davis 的设计在北美非常出名，在那儿他们因战略性的设计和手把手的改造设计而备受欢迎。我们期待与 Tripp Davis 的团队在这片有趣且富有挑战的土地上的合作，并且我们有足够的信心认为一个卓越的高尔夫球场跟快就会在这里诞生。

这一项目的签订对于 Flagstick 来说很重要，这标志着我们自上一个月的白金服务开展以来这是第二次提供白金服务项目。我们全方位的现场专业团队人员包括造型师，特征区负责人，一个喷灌主管，当然还有我们常规的项目管理团队。另外，我们的兄弟公司，贸易公司将会提供所有的喷灌材料。敬请期待天津龙海国际乡村俱乐部项目的更多消息！



上图：Flagstick 的总裁，Martin Moore 欢迎天津龙海项目的团队
下图：挖掘机挖开迎新

Martin Moore 在中国广州亚洲高尔夫展览会上分享高尔夫管理建造的想法



与会人员 Martin Moore (左)，Justin Apel (中间)，和 Rhett Evans (右)

Flagstick 参加了上月亚洲高尔夫展览会上第一轮专家组讨论会。专家组讨论会名为“正确开展”，此讨论会的特色是众多高尔夫建造和养护方面的专家共同参加。Flagstick 的总裁 Martin Moore，讲了关于选择有经验的项目施工团队和合适顾问方的重要性，并且谈了建造前期准备的重要性。Justin Apel，是美国高

尔夫建造者协会的执行总监，集中讲了合适材料的选择、运用以及声誉好的供应商。Rhett Evans，美国高尔夫球场监督委员会的首席行政长官，谈了范围广泛的农学问题。在专家讨论会主持人，春城高尔夫球场的前任项目经理 Arthur Yeo 的主持下，讨论会同样强调了环境友好型建造的需求。

建造更新

另外一个史密特-科里与 Flagstick 在海南几近完成的项目

在中国的海南省，离省会城市海口以南50公里的地方，Flagstick 的团队忙于南丽湖国际高尔夫俱乐部的重建工作。这一 Schmidt-Curley 重新设计的项目涉及到的公司有华田房地产（房地产开发

商）；天津旅游（高尔夫开发商）；Golfound（承包商），PACE（水景设计师）还有Flagstick。

十二条球道围绕着南丽湖以及其它的人造湖，此球场将有望建设成为海南第一的高尔夫胜地。

Flagstick 的团队在2010年3月开工时就已经到场，监管从大的土方到造型再到植树。我们的现场人员Tim Zirkle（项目经理）和项目协调 Vicky Shi 全职在场与业主方紧密合作以保证无与伦比的质量，正如我们在所有项目上所期待的那样。

现在球场已经完成了80%，甚至在最近的台风和热带风暴的影响下，工程也在继续进行，预计在2011年年末完工。



上图：特征区造型师Dale Menning在12号果岭上工作
下图：灌溉系统已安装并投入使用，植草紧随其后
左下图：Flagstick队员Tim Zirkle和Vicky Shi结束了一整天现场的工作

事件和比赛

Flagstick 赞助了2010-2011年越南最佳球场的颁奖盛会

今年的越南最佳高尔夫球场颁奖盛会在10月22日于越南岷港的蒙哥马利海岸高尔夫球场举行。Flagstick 为能主办这一盛会感到自豪，这一盛会由来自全国高尔夫协会，高尔夫球场和其他机构的150名来宾参加。

获胜的高尔夫球场是盛会的举办地，蒙哥马利海岸球场，其壮观的布局是由科林·蒙哥马利设计的。此球场以海岸球场风格，

完备的设施和PGA高尔夫学院为特色。

为庆祝此活动，Flagstick 公司免费提供4张欧米茄观澜湖世界杯赛的门票，此世界杯赛将在此月末海口观澜湖黑石球场上举行。黑石球场的建造是由 Flagstick 公司管理的。四位幸运中奖者将有机会在最出名的球场上观看世界顶级球员的精彩比赛。

Flagstick 感谢越南高尔夫协会

和越南高尔夫杂志邀请我们参加这一特殊的盛会。



世界杯将要在 Flagstick 管理过的海口观澜湖球场举办

从11月24日到27日，两支由世界上最好的高尔夫球手组成的国家队将准备

到海口观澜湖的黑石球场参加欧米茄观澜湖世界杯。Flagstick 为能管理建造

过这一赛事的球场而倍感自豪，我们欢迎您到中国海南观看比赛。

Flagstick 是世界领先的高尔夫建造管理者。在北美和亚洲都有办公室，并且在数十个国家都有高尔夫建造管理经验，Flagstick 将高尔夫设计师和开发商的理念变成了现实。近几年，Flagstick 管理建造了亚洲十佳高尔夫球场中的前五家高尔夫球场，我们其他的项目也赢得了无数的嘉奖。

*Flagstick 是美国高尔夫建造者协会的荣誉会员。

欲了解更多关于旗杆管理公司的工作和服务请登录：www.flagstickgcm.com 或者发邮件至：info@flagstickgcm.com

